
Zápis ze schůzky Žákovského parlamentu 

datum konání: 12. 11. 2018 

program schůzky: 

- seznámení s dalším úkolem projektu 

- připomínky a pochvaly k chodu školy 

- projednaní školského fóra 

přítomni: 
Amélie Panková přítomna 

 

Ivana Michálková přítomna 
 

Soňa Vágnerová přítomna 
 

Václav Tomášek přítomen 
 

Tereza Lepšíková nepřítomna 
 

Jan Kříž nepřítomen 
 

Natálie Vaňková přítomna 
 

Karel Halaška přítomen 
 

Tamara Tomášková nepřítomna, zastoupena Natálií 
Řezáčovou 
 

Lenka Skramuská přítomna 
 

Anna Macháčková přítomna 
 

Štěpán Šulík přítomen 
 

Viktorie Petrusová nepřítomna, zastoupena Marií 
Mackovou 
 

Matouš Plaček přítomen 
 

 
 
Závěr: Začátek setkání patřil chystanému Školskému fóru – seznámení se základními informacemi, 
vybrání spolužáků, kteří se ho budou účastnit. Žáci také zhodnotili klady a nedostatky ve škole. 
Nedostatky  nespatřovali žádné, mezi klady byly jmenovány hlavně nadcházející akce – lyžařský výcvik 
a exkurze do Vídně. Seznámili se s druhým soutěžním úkolem ke 100 letům vzniku ČSR – rozdělili si 
úkoly. Další setkání se uskuteční v měsíci prosinci. 


